
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2009-02-09 
 
Närvarande:  
Helena Blackert   ordförande         Annie Wågbrant   bygdelaget 
Anna Andersson   skolledning         Helena Vävinggren klass 3-4-5  
Karin Svensson     skolans representant       Karin Gunnarsdotter klass 3-4-5 
Maria Westman    förskolans representant  Mikael Fahlen         klass 1-2 
Helena Ejerblom   klass 3-4-5                        Malin Asmundsson Fsk 
Sofie Landelius      snäckan                            Camilla Svensson    klass 1-2 
Maria Jarander     pärlan                                Åsa Lind                  Fsk 
Stig Witthammar   bygdelaget 
Anne Marie  Lejon-Forsberg     Kostchef  
Melanie Lind        snäckan 
Linda Nilzen          kokerska-bespisning 
  
 
Anne-Marie Lejon-Forsberg som är kostchef i Mjölby kommun var med  
på mötet och berättade om skolans och förskolans kost. Hon framförde 
att maten är lagad från grunden förutom pannkakor, raggmunk, vissa  
soppor och köttbullar-biffar.All mat lagas på plats i Normlösa. Målet 
är att lära barnen att äta efter tallriksmodellen. 
 
Vid frågor kontakta    Anne-Maria Lejon -Forsberg  0142-85142 eller skriv ale@mjolby.se 
 
 
 
§  Val av sekreterare 
 Åsa Lind valdes till sekreterare 
 
§ 2  Val av justerare 
             Karin Svensson och Maria Westman valdes till justerare 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 
            * Gungornas staket vid skolan ,ska inte finnas något staket ,inte just nu i alla  
               fall. 
           * Sandlådan till skolbarnen kommer till våren  
            *Det har påpekats igen att det luktar avlopp i förskolan,Fredrik Jegermalm är  
              informerad. 
            *Helena Ejerblom visar reflexvästar,hur de kan se ut.Företagsnamn som  
               sponsorer , kanske nått mer företag som vill stå med......                                                                                                                                                                                                                                                                           
   
  § 4    Föräldrapunkt      
           *inget 
 
§ 5  Elevråd 
           Ett väl fungerande elevråd 



           Det är väldigt mycket saker som går sönder på skolan,skolan har inte råd 
           att köpa nytt hela tiden.Barnen måste lära sig att vara rädd om saker. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                        
§ 6   
            FÖSA 
            Maria Jarander var där den 27 Jan .  
            Nästa möte är den 14 april. Maria Jarander och Helena Vävinggren åker dit. 
§ 7  Personalens punkt 
            Maria Westman och Karin Svensson berättade om sin verksamhet i förskolan  
            och  i skolan. Vad de har gjort och ska göra 
§ 8  Skolledningens punkt 
            Skolan är radonsäker nu. 
            Inga större förrändringar i förskolan i höst 
            Budgetgenomgång, summan till hösten är inte lika stor som nu i vår 
            8 elever ska börja förskoleklassen i höst 
  
§ 9  Bygdelaget 
            Annie Wågbrant från byggdelaget frågade om skolan ska söka pengar till 
             utemiljön.Det bestämdes att någon från bygdelaget ska komma till ett 
             möte med skolan på arbetslagstid.   Lise-Lotte Martinsson ska bli  
             informerad. 
§ 10  Övriga frågor 
 
            Nästa Normlösaråd är 20 april 2009 kl. 18.30                            
       
 
 
                     
            
 
            --------------------------    -----------------------    --------------------------- 
            Åsa Lind                              Maria Westman              Karin Svensson 
            Sekreterare                          Justerare                         Justerare                                                                                                                                     


